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Sēde sasaukta 2023.gada 30.novembrī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 30.novembrī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, 

deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis - komandējumā 

 

Sēdē piedalās:  

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Marija Abramčika, Gita 

Skribāne, Zaiga Kārkliņa, Vita Grosberga un Māris Vitrups, Audita un kapitālsabiedrību 

uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, 

jurists Arvīds Zvirbulis, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālisti Diāna Goldmane, Artūrs 

Dulbe un Beata Logina, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākā projektu 

vadītāja Jolanta Kalinka, projektu vadītāja Ilze Munda, Attīstības un būvniecības departamenta 

vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

vadītāja Aija Spriņķe, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Izglītības nodaļas speciāliste 

vispārējās izglītības jomā Līga Kirilko, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, nekustamo īpašumu speciālists Māris 

Šarķis, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu 

speciālistes Ligita Vasermane un Līga Krēmere, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina 

Romanovska, Sociālā dienesta Bauskas struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, Sociālā dienesta 

Rundāles struktūrvienības vadītāja Kristīne Brūvele, Sociālā dienesta Vecumnieku 

struktūrvienības vadītāja Ina Jankeviča, Bauskas novada pašvaldības SIA "Bauskas ūdens" 

valdes loceklis Dzintars Cāzers,  Bauskas novada vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs Juris 
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Gailis, izglītības iestādes “Iecavas pamatskola” vispārējās pamatizglītības skolotāja Dace 

Dubkēviča, izglītības iestādes “Pilsrundāles vidusskola” direktore Daiga Saka 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

3. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

4. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

5. Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

6. Par Bauskas novada un apvienību vizuālās identitātes apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Pilsrundāles 

vidusskola" attīstības plāna 2023.-2026.gadam saskaņošanu. 

9. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu". 

10. Par Bauskas novada pašvaldības rīcības programmas "Priekšlaicīgas mācību 

pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028.gadam" 

apstiprināšanu. 

11. Par Bauskas Centrālās bibliotēkas struktūrvienības "Mežotnes pagasta Jumpravas 

bibliotēka" likvidāciju un grozījumu nolikumā. 

12. Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 

13. Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam 

Investīciju plānā. 

15. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta 

saistošajos noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam"" 

apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" 

nolikuma apstiprināšanu. 

18. Par grozījumu Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta lēmumā Nr.123 "Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

19. Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas 

tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam. 

20. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Piķu mežs" daļas, 

Codes pagastā, Bauskas novadā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Skrīveri", Codes pagastā, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Uzvaras ielā 12, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, Uzvaras ielā 15, 
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Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 12, Īslīces pagastā, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, "Lauktehnika 

6", Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.42, "Lauktehnika 

17”, Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2A, Plūdoņa ielā 

13, Bauskā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Biržu iela 44", Bauskā, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Torņa iela 10", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 9", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ķiršu iela 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Magoņu iela 14", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 22", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 103", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Smilgas 1N", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Amoli", Audrupos, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētis", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.29, 

Liepu aleja 4, Bārbele, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, 

“Silmači”, Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Rīgas 

iela 6, Valle, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, 

“Piebalgas 3”, Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Rīgas 

iela 27, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, 

Stacijas iela 4, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, 

"Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmuma "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu" atcelšanu. 
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1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, M.Mediņš, A.Mačeks, G.Kalniņš, M.Veinbergs, A.Jātnieks, I.Pētersone, 

I.Nagņibeda, M.Cimermanis) 

Ziņo: I.Romānovs.  

 Informē par aktualitātēm. 

 Saistībā ar kapitālsabiedrībām 23.novembrī noslēdzies juridiskais reorganizācijas 

process, hronoloģiski ziņo par svarīgākajiem procesiem – pēc lēmuma pieņemšanas 9.martā 

Uzņēmumu reģistrā (UR) tika reģistrēts domes lēmums, ar kuru tika iecelts Dz.Cāzers par 

SIA “Bauskas ūdens” valdes locekli, 16.martā – UR reģistrēti visu kapitālsabiedrību 

iesniegtie reorganizācijas līgumu projekti, 8.maijā – UR tika reģistrēts jaunais iegūstošās 

kapitālsabiedrības nosaukums SIA “Bauskas novada komunālserviss”, 11.maijā – reģistrēts 

visu reorganizācijas procesā iesaistīto kapitālsabiedrību dalībnieku sapulces lēmums par to 

reorganizāciju, 21.maijā - iesaistīto kapitālsabiedrību valdes locekļi parakstīja 

reorganizācijas līgumu, 31.maijā oficiālajā izdevumā “Latvijas Vēstnesis” publicēts 

reorganizācijā iesaistītās kapitālsabiedrības paziņojums un uzsākts likumā noteiktais trīs 

mēnešu nogaidīšanas periods, 27.jūlijā dome pieņēma lēmumu par SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” sabiedriskās ūdenssaimniecības un siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu 

Bauskas novada teritorijā no šī gada 1.septembra, tiek pārņemti visi darījumi gan 

kapitālsabiedrībās, gan apvienību pārvaldēs un aģentūrā. 1.septembrī pievienojamās 

kapitālsabiedrības izbeidza savu saimniecisko darbību, uzsāka slēgumu pārskatu 

sagatavošanu, kas bija jāsaskaņo ar revidentiem un jāiesniedz Valsts ieņēmumu dienestam. 

23.novembrī reorganizācijas lēmums ir izpildīts un pabeigts.  

Procesa gaitā tika diskutēts par izveidojamās struktūras modeli, apsaimniekošanas nozarē 

kapitālsabiedrību pārvalda pēc iecirkņu teritoriālā principa, konstatēts, ka apsaimniekošanas 

nozarei iespējams nākotnē būs nepieciešama centralizēta vadība.  

Reorganizācijas procesā bija vērojamas tehniskās problēmas komunālo pakalpojumu rēķinu 

sagatavošanas procedūrā pēc pārņemšanas no pašvaldības objektiem, problēma uz šo brīdi 

ir atrisināta; reorganizācijas procesa gaitā bez būtiskiem starpgadījumiem tika nodrošināti 

ūdensapgādes, siltumapgādes, namu un atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumi.  

Īstermiņā 2024.gada pirmajā ceturksnī plānota vienotas virzības pakalpojumu rēķinu 

sagatavošanas nodrošināšana; zvanu vadības sistēmas ieviešana; vidēja termiņa attīstības 

stratēģijas izstrāde un vienota ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa sagatavošana un 

iesniegšana; publisko iepirkumu plāna sagatavošana 2024.gadam; vizuālās identitātes 

jautājumi kapitālsabiedrību transportiem.  

Ilgtermiņa risinājumi – kvalitātes pārvaldības sistēmas, vides pārvaldības sistēmas, 

arodveselības un darba drošības sistēmas ieviešana, energopārvaldības sistēmas uzturēšana, 

klientu apmierinātības monitoringa instrumenta izstrāde. Nākotnes pārvaldības modelis 

paredzēs divu valdes locekļu sastāvu, šobrīd ir izveidota Nominācijas komisija, piesaistīti 

eksperti no uzņēmējdarbības vides un ūdenssaimniecības asociācijas, izsludināts konkurss 

uz vakanto amata vietu.  

 Turpina par Grantiņa poligona pieņemto lēmuma procesu – jūnijā tika noslēgta 

poligona rekultivācijas 1.kārta, finansējums tiks rasts Valsts budžeta fondu piesaistē, 

plānotie darbi ir paveikti. No septembra līdz novembrim tika uzsākti 2.kārtas darbi, 

klimatisko laika apstākļu un tehnisko problēmu dēļ darbi pārcelti līdz pavasarim. Izklāsta 

veicamos darbus.  

 Noslēdzies darbs pie pagastu nodaļu vadītāju darba rezultātu un kvalifikācijas 

izvērtēšanas. Komisija sagatavojusi protokolu un lēmumu izrakstus. Vairāki pagastu nodaļu 

vadītāji nav izteikuši gatavību turpināt darbu jaunajā struktūras modelī. Izdots rīkojums par 

apvienību pārvalžu vadītāju vietnieku amatu konkursu organizēšanu un komisijas 
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izveidošanu. 1.decembrī būs nosūtīts komisijas nolikums, plānots nākamnedēļ izsludināt 

konkursu, lai līdz gada beigām varētu kandidātus apstiprināt. 

 Saistībā ar izglītības procesiem, uzsākts darbs pie Bauskas novada izglītības stratēģijas 

1.daļas izstrādes, kuru sagatavos Izglītības nodaļa; parakstīts līgums par Bauskas novada 

sporta un aktīvās atpūtas attīstības stratēģijas 2024.-2030.gadam izstrādi ar iepirkumu 

procedūras uzvarētāju, tiek skatīti pedagogu darba samaksas un profesionālās darbības 

novērtēšanas kārtības noteikumi.  

 Informē par šodienas elektroautobusa prezentāciju.  

 M.Mediņš jautā par pagastu nodaļu vadītāju izvērtēšanu, kad ar rezultātiem tiks 

iepazīstināti deputāti; izaicinājums būs darbu organizēšana šajos ziemas apstākļos. 

I.Romānovs atbild, ka komisija vērtējumu ir paudusi, tehnisku procedūru dēļ nenosauks 

personālijas publiskajā telpā.  

A.Mačeks jautā, kad varētu tikt uzsākts darbs. I.Romānovs atbild, ka 1.janvārī; saistībā ar 

sniega tīrīšanas procedūrām, tika apzvanīti apvienību pārvalžu vadītāji, kuri apliecināja, ka 

darbs tiek organizēts. 

G.Kalniņš  izsakās, ka pagastos darbi notiek, bet reģionālais ceļš līdz Bauskai nav tīrīts. 

A.Mačeks atbild, ka informācija tiks nodota. G.Kalniņš norāda, ka sadarbība veicināma 

ātrāk un turpina par projektiem, kuriem šogad jābūt pabeigtiem, pēc budžeta izpildes 

mēneša ietvaros nav vērojamas izmaiņas projektos - ceļš Priedītes-Mežotnes stacija un 

citiem ceļu projektiem, kā arī Vecumnieku vidusskolas pārbūvei. M.Veinbergs paskaidro, 

ka ceļu projektos ir paredzēta darbu nodošana un finansējums tiks apgūts; ekspluatācijā 

pieņemts Zorģu ceļš, līdzīgi arī Audrupu ceļš, Zālītes ceļa projektam noslēdzošā kārta, 

paliek tikai apzaļumošana; nodošanai ekspluatācijā sagatavota ēka Baldones ielā 65, Iecavā, 

darba nodošanas procesā ir Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola, tiek saņemti atzinumi 

par sporta namu “Dartija”, Rūpniecības ielā 9, Bauskā ēkas iekšdarbi ir pabeigti, 

labiekārtošanas darbus šogad nepaspēs. Vecumnieku vidusskolas pārbūvē visu finansējumu 

šogad nepaspēs apgūt, bet notiek iekšdarbi, tiek gādātas iekārtas, izbūvēti elektrotīkli, daļēji 

veikts ēkas iekšpuses apmetums. G.Kalniņš jautā, kāds progress projekta dokumentācijā. 

M.Veinbergs apliecina, ka dokumentācija būs sagatavota par oktobri un novembri; Priedīšu 

ceļš ir nodošanas stadijā. A.Mačekš papildina, ka šajās dienās jāpievērš uzmanība izpildei, 

lai spētu apgūt finansējumu. M.Veinbergs atbild, ka tam tiek sekots līdzi, arī Pilsrundāles 

vidusskolai darbi ir noslēdzošā fāzē.  

 A.Jātnieks izsakās par komunālo pakalpojumu apmaksu kasē reizi nedēļā, vai 

iespējams nodrošināt norēķinus visu laiku; ierosina uzrunāt tirdzniecības centru Rimi un 

Maxima īpašniekus par stāvlaukumu sakārtošanu. I.Romānovs paskaidro, ka iedzīvotāji šī 

stāvlaukuma sakārtošanu uztver kā pašvaldības pienākumu, tika reģistrēts iedzīvotāja 

iesniegums par šo tēmu, kas novirzīts pēc piekritības tirdzniecības centriem; saistībā ar 

norēķinu iespējām pagastu nodaļās, bijušas diskusijas, izskatāms risinājums par mobilo 

kasieru izbraukumu pagastos, sadarbību ar pašvaldības darbiniekiem.  

A.Mačeks precizē, ka Priedīšu ceļš 16.novembrī nodots ekspluatācijā. 

 I.Pētersone izsakās par ceļu uzturēšanu, jo nav skaidrs, ko no šīs apsaimniekošanas 

drīkst prasīt; nav pieejama informācija par ceļu noslodzes apsaimniekošanu – kā, cik ātri, 

kad tīra; joprojām nav saņemts Bauskas novada pašvaldības ielu un ceļu izvērtēšanas darba 

grupas rezultāts, lai saprastu, cik bieži un pie kādiem nosacījumiem tiek ceļi uzturēti 

atbilstoši laikapstākļiem; iedzīvotājiem informācija nav pieejama par kārtību, kā ziņot. 

Aicina pievērst uzmanību veselības pakalpojumu aprūpei un pieejamībai novadā, daļa 

ģimenes ārstu ir neapmierināti ar sadarbību ar pašvaldību; ar L.Rimševicu vienojās, ka 

decembrī uz Sociālo un veselības komiteju tiks sagatavota informācija par veselības aprūpes 

situāciju un ko varētu darīt, lai darbu uzlabotu, aicina deputātus iesaistīties; no Iecavas 

veselības centra tiek gaidīta attīstības stratēģija; atbalsta izglītības stratēģijas ieviešanu 

novadā, veselības attīstības kontekstā sagaida sadarbību ar deputātu iesaisti.  



6 

 

 I.Nagņibeda emocionāli izsakās par svētku noformējuma neesamību novembra mēnesī; 

vai tiek domāts par vienotas svētku noformējuma koncepcijas izstrādi Bauskas pilsētai gada 

griezumā. I.Romānovs atzīst, ka valsts svētku laikā pilsēta varēja izskatīties krāšņāk, 

problēmas bija radušās, notika apvienības pārvaldes, Kultūras centra speciālistu un 

mākslinieku tikšanās ar priekšsēdētāju, lai pārrunātu šo situāciju un turpmākos risinājumus, 

kā arī tika piesaistīts finansējums tuvojošiem svētkiem, lai pilsētu padarītu krāšņāku; pauž 

cerību, ka nekas tamlīdzīgs vairs neatkārtosies. A.Mačeks papildina, ka plānotā budžeta 

ietvaros ir paredzēts finansējums svētku noformējuma iegādei Bauskā un pagastos. 

I.Pētersone aktualizē iepriekšējo ieteikumu par speciālistu, kas veido novada konceptu vides 

noformēšanai, budžetā šāda vakance vai ārpakalpojums nav iekļauts; norāda uz pilsētas 

haotiskajām puķu dobēm. I.Romānovs papildina, ka arhitekta vakance tika izsludināta, bet 

pieteikumu nav. I.Nagņibeda turpina, ka vakance ir jāaktualizē; izsaka priekšlikumu no rīta 

pie visām izglītības iestādēm nodrošināt pašvaldības darbinieku klātbūtni uzraudzībai un 

skolēnu drošībai. A.Mačeks paskaidro, ka pašvaldības policijas priekšniekam tika vērsta 

uzmanība nodrošināt darbiniekus pie izglītības iestādēm, kā arī pie gājēju pārejas 

Vecumniekos; policijas priekšnieks pieņēma darbam. I.Romānovs piekrīt, ka skolēnu 

drošība ir būtisks aspekts, tiks izvērtēti darba resursi, kā arī skolās jāaktualizē ceļu 

satiksmes noteikumu atgādināšana. 

 M.Mediņš izsakās par autobusu parku Vecumnieku apvienības pārvaldē, vai tā 

atjaunošana virzās uz priekšu. A.Mačeks atbild, ka daļēji šis process ir pārcelts uz nākamo 

gadu, jo programmā varēja startēt gada ietvaros; nākamgad būs šāda programma, kurā 

pašvaldība piedalīsies. G.Kalniņš izsakās par šo jautājumu, norādot, ka jau šogad varēja 

iegādāties jaunu autobusu. 

 M.Cimermanis izsakās par apvienību pārvalžu funkciju izstrādi tabulas veidā, lai 

iedzīvotāji saprastu lēmumu pieņemšanas procesu; turpina par svētku noformējuma 

finansējumu no apvienību pārvalžu budžetiem, nav vienotas nostājas novadā kopumā; 

iepriekš ceļus tīrīja zemnieki, to vairs nedarot. A.Mačeks paskaidro, ka ceļu uzturēšanā 

nekas nav mainījies - lauku ceļus tīra zemnieki, ko var apliecināt Iepirkumu komisija. 

 Informāciju pieņem zināšanai.  

  

 

2.p. 

Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, ieteikumi iestrādāti 

lēmumā, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 490 "Par SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu". 

 

 

3.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, precizējumi 

iestrādāti lēmumā, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 491 "Par mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss"". 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Pašvaldībā saņemts E.Mālas iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no Atļauju 

izsniegšanas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas ar 8.decembri. Komisijā locekļa 

amata pienākumu pildīšanai ievēlēt Juridiskās nodaļas jurista palīdzi Inesi Eglīti ar šī gada 

9.decembri. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 492 "Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā". 

 

 

5.p. 

Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 493 "Par parakstu vākšanas vietu 

noteikšanu". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada un apvienību vizuālās identitātes apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, I.Nagņibeda, L.Ārente, M.Cimermanis, J.Krievs) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 I.Nagņibeda jautā, kāpēc šo jautājumu neskatīja pārējās komitejās. L.Ārente paskaidro, 

ka izskatāmo komiteju nenosaka speciālisti. A.Mačeks papildina, ka to nosaka domes 

priekšsēdētājs. I.Nagņibeda izsakās par šo jautājumu, novērtē L.Ārentes darbu un 

ieguldījumu, bet šajā lēmumā ir daudz dažādības un raibuma, kopīgais sauklis “Labi būt 

mājās” it kā katram savās mājās ar savu apvienības vizuālo identitāti neliecina, ka kā 

novads esam vienots vizuālajā identitātē; balsojuma rezultāti par kopīgo identitāti nav 

pārliecinoši, lai pārliecinātu, ka tā ir tā īstā, balsos “pret” ar domu vienoties par kopīgu 

identitāti visiem, kuru pieņems iedzīvotāji; pēc šī lēmuma pieņemšanas tāpat paliks četri 

dažādi novadi.  
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 M.Cimermanis piekrīt I.Nagņibedai, arī rīcība par pilsētas svētku noformējumu ir 

līdzīga; ir federāls novads – četri atšķirīgi viedokļi, ko parādīja arī pētījums. Izsaka 

priekšlikumu nesasteigt, turpināt izzināt, šobrīd neatrod vienojošo elementu, ar to arī 

turpmāk saskarsies, separātisms ir bīstams; jāturpina meklēt vienojošais.  

 J.Krievs akcentē, ka šis jautājums ir tik daudz skatīts un diskutēts, vai par to vajag 

izteikties; komitejā jau minēja, ka visiem novadiem ir palikušas to iepriekšējās identitātes; 

vadlīnijas ir pārdomātas, aicina atbalstīt šo lēmumu.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Jānis Siugalis) 

"pret" -  
6 (Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Jānis Kalniņš, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica) 

"atturas" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 494 "Par Bauskas novada un apvienību 

vizuālās identitātes apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Vides un attīstības 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 495 "Par Bauskas novada Svitenes un 

Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi". 
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8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Pilsrundāles vidusskola" 

attīstības plāna 2023.-2026.gadam saskaņošanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 496 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Pilsrundāles vidusskola" 

attīstības plāna 2023.-2026.gadam saskaņošanu". 

 

 

9.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu". 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 497 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu"". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības rīcības programmas "Priekšlaicīgas mācību 

pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028.gadam" apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 498 "Par Bauskas novada pašvaldības 

rīcības programmas "Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028.gadam" 

apstiprināšanu". 

 

 

11.p. 

Par Bauskas Centrālās bibliotēkas struktūrvienības "Mežotnes pagasta Jumpravas 

bibliotēka" likvidāciju un grozījumu nolikumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 499 "Par Bauskas Centrālās bibliotēkas 

struktūrvienības "Mežotnes pagasta Jumpravas bibliotēka" 

likvidāciju un grozījumu nolikumā". 

 

 

12.p 

Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 

(A.Mačeks, J.Kalinka, I.Pētersone) 

Ziņo: A.Mačeks, J.Kalinka. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju prezentēt projektu. 

 J.Kalinka ziņo par paredzēto projektu prezentācijas veidā. Sagatavots lēmuma projekts 

par projekta “Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide” iesniegšanu līdz šī gada 1.decembrim. 

Projekta mērķis ir izveidot aktīvo atpūtas parku Bauskā, lai uzlabotu dzīves un vides 

kvalitāti, labklājību un pakalpojumu pieejamību, veicinot veselīgu dzīvesveidu un radot 

pozitīvas emocijas. Šādu nepieciešamību sabiedrība ir izteikusi vairākkārt pašvaldības 

organizētajās aptaujās; lai apzinātu parka nepieciešamību, tikai izveidota aptauja, lai 

noskaidrotu sabiedrības viedokli, kurā piedalījās 945 respondenti, 85% atbalsta parka 

izveidi, informē par aptaujas rezultātiem. Šobrīd izsludināts projektu konkurss projekta 

izstrādei un autoruzraudzībai. Koncepts paredz attīstīt publisko ārtelpu aiz Bauskas 

peldbaseina. Ņemot vērā sabiedrības priekšlikumus, tiks paredzētas gājēju piekļuves takas, 

bērnu rotaļu laukumi dažādām vecuma grupām, multifunkcionālais laukums pasākuma 

norises vietai vai sporta laukumam, labiekārtota klusā zona, strūklakas izveide, velo trases, 

skeitparka zona, autostāvvietas, lietusūdens kanalizācijas tīklu un labierīcību telpu izbūve, 

energoefektīvs apgaismojums, videonovērošanas sistēma, dekoratīvie apstādījumi. 

Provizoriskās projekta plānotās izmaksas sastāda 2 161 578 EUR, t.sk., ERAF finansējums 

500 000 EUR apmērā, pašvaldības – 1 661 578 EUR, ieverot projektēšanu, 

autoruzraudzību, vides pieejamības ekspertu konsultācijas, būvuzraudzību, būvniecību. 

Izklāsta par ieguvumiem pilsētā. 

 I.Pētersone izsaka atbalstu projektam un jautā, vai paredzēts uzstādīt arī publiskā 

dzeramā ūdens brīvkrānu. J.Kalinka apstiprina, ka projektēšanas uzdevumā tas ir iekļauts.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 500 "Par projekta "Bauskas aktīvās 

atpūtas parka izveide" iesniegšanu". 

 

 

 

13.p. 

Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

(A.Mačeks, J.Kalinka, I.Pētersone) 

Ziņo: A.Mačeks, J.Kalinka. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju prezentēt projektu. 

 J.Kalinka ziņo par paredzēto projektu prezentācijas veidā un informē, ka projekts ir 

sagatavots iesniegšanai līdz šī gada 1.decembrim publiskās ārtelpas attīstībai. Projekta 

mērķis ir veikt Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošanu, lai uzlabotu pakalpojumu 

pieejamību, veicinātu veselīgu dzīvesveidu, radītu pozitīvas emocijas. Iedzīvotāju aptauja 

netika veikta, jo teritorija ir kultūrvēsturiskais piemineklis un atrodas dabas aizsardzības 

teritorijā, kas uzliek savus ierobežojumus; notika konsultācijas ar ekspertiem. Izklāsta 

apkopotos priekšlikumus teritorijas sakārtošanai – atjaunotas gājēju takas, piekļuves 

iespējas centrālajā ieejā operatīvajiem un apsaimniekošanas transportiem, strāvas pievades 

tīkla sakārtošana, risinājumi labierīcībām, celiņu un piebraucamo ceļu labiekārtošana, 

atpūtas zona ar skata laukumiem, apgaismojums un videonovērošana, strāvas pieslēguma 

vietu ierīkošana tirdzniecības vajadzībām pasākumu laikā, apzaļumošanas risinājumi, 

vērtīgo koku sakopšana, lietusūdens novadīšanas sistēmas risinājums, dzeramā ūdens 

brīvkrāna uzstādīšana. Izsludināts iepirkums. Projekta provizoriskās izmaksas ir 1 668 599 

EUR, t.sk., ERAF finansējums 500 000 EUR, pašvaldības – 1 168 599 EUR. Aprēķinā 

iekļautas projektēšanas, autoruzraudzības, vides pieejamības ekspertu konsultācijas, 

būvuzraudzības, būvniecības izmaksas. 

 I.Pētersone izsaka priekšlikumu pašvaldībai pirkt drukātās preses un elektroniskās 

versijas informācijas lauku, un lai pašvaldība pati informē sabiedrību par lielajiem 

projektiem, lai izvairītos no tendenciozas informācijas pasniegšanas par atsevišķiem 

pieņemtajiem lēmumiem. A.Mačeks atbild, ka izskatīs šādu iespēju.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 501 "Par projekta "Bauskas Pilskalna 

parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu". 
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14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams 

ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 502 "Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

15.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam"" 

apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, S.Oļehnoviča, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Mačeks, S.Oļehnoviča. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, aicina ziņotāju ziņot. 

 S.Oļehnoviča informē, ka pēc Finanšu komitejas saskaņā ar iestāžu iesniegtajiem 

iesniegumiem, veikti iekšēji grozījumi starp tāmēm un tāmju ietvaros, kas nerada ietekmi uz 

budžeta izdevumiem. Veikti grozījumi Rundāles apvienības pārvaldes kultūras pasākumu 

tāmēs starp izdevumiem atlīdzības un pakalpojumu kodos, lai nodrošinātu autoratlīdzības 

samaksu par pasākumu vadīšanu; Bauskas novada apvienības pārvaldes tāmēs ir veikti 

savstarpēji grozījumi, lai veiktu norēķinus par izglītības pakalpojumiem saskaņā ar 

noslēgtajiem līgumiem. Informācija par šiem plānotajiem budžeta grozījumiem atspoguļota 

saistošo noteikumu pielikumos, detalizēts skaidrojums – paskaidrojuma rakstā. Saistošajos 

noteikumos minēti kopējie precizētie 2023.gada pamatbudžeta ieņēmumi, kas saskaņā ar 

grozījumiem tiek plānoti 72 369 341 EUR, izdevumi saskaņā ar grozījumiem – 97 472 942 

EUR apmērā; ziedojumi ieņēmumos tiek plānoti 5 321 EUR, izdevumi 253 849 EUR 

apmērā.  

 G.Kalniņš jautā par izglītības norēķinu apmēru Bauskas apvienības pārvaldē, vai tas 

jau netika ieplānots budžetā. S.Oļehnoviča atbild, ka grozījumi starp tāmēm izdarīti 5 800 

EUR apmērā starp Kultūras nodaļas tāmi un savstarpējiem norēķiniem, jo mainījās bērnu 

skaits; kopējo izdevumu apmēru tas neietekmē.  
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 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 503 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi 

Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2023.gadam"" apstiprināšanu". 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 504 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta nolikums" 

apstiprināšanu". 

 

 

 

 



16 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" nolikuma 

apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, D.Romanovska) 

Ziņo: A.Mačeks, D.Romanovska. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, aicina ziņotāju 

informēt par iestrādātajiem priekšlikumiem. 

 D.Romanovska informē, ka sagatavots lēmuma projekts par jauna sociālā dienesta 

nolikuma izstrādi; būtiski precizēts pēc Sociālās un veselības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēm, ņemti vērā ieteikumi. Pārmaiņas nepieciešamas un ir izvērtētas.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 505 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

 

18.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta lēmumā Nr.123 "Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 506 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2023.gada 30.marta lēmumā Nr.123 "Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais 

Krusts""". 

 

 

19.p. 

Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 507 "Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 

17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Piķu mežs" daļas, Codes 

pagastā, Bauskas novadā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 
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Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 508 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Piķu mežs" daļas, Codes 

pagastā, Bauskas novadā nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Skrīveri", Codes pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 509 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Skrīveri", Codes pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Uzvaras ielā 12, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 510 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Uzvaras ielā 12, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, Uzvaras ielā 15, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 511 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, Uzvaras ielā 15, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 12, Īslīces pagastā, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 512 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Skolas iela 12, Īslīces pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, "Lauktehnika 6", 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 513 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, "Lauktehnika 6", 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai". 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.42, "Lauktehnika 17”, 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 514 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.42, "Lauktehnika 17”, 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2A, Plūdoņa ielā 13, 

Bauskā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 515 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2A, Plūdoņa ielā 13, 

Bauskā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Biržu iela 44", Bauskā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 516 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Biržu iela 44", Bauskā, Bauskas novadā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Torņa iela 10", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 
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Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 517 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Torņa iela 10", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 9", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 518 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 9", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ķiršu iela 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 519 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Ķiršu iela 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Magoņu iela 14", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 520 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Magoņu iela 14", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 22", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 521 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 22", Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 103", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 522 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 103", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 
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35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Smilgas 1N", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 523 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Smilgas 1N", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Amoli", Audrupos, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 524 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Amoli", Audrupos, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētis", Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 525 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Klētis", Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.29, Liepu 

aleja 4, Bārbele, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 



28 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 526 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.29, Liepu aleja 4, 

Bārbele, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, “Silmači”, 

Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 527 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, “Silmači”, 

Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 528 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Rīgas iela 6, 

Valle, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, 

“Piebalgas 3”, Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 529 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, “Piebalgas 3”, 

Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Rīgas iela 

27, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 
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 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 530 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Rīgas iela 27, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, Stacijas 

iela 4, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 531 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, Stacijas iela 

4, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, "Misas 

kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 532 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, "Misas kūdra 

10", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmuma "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu" atcelšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, tehnisku problēmu dēļ notiek balsošana ar roku par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars 

Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 533 "Par Bauskas novada domes 

2023.gada 31.augusta lēmuma "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 

10", Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu" atcelšanu". 

 

Sēdi beidz 2023.gada 30.novembrī plkst.10:48. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 64 lp. 

2. 30.11.2023. saistošie noteikumi Nr.23 un paskaidrojuma raksts uz 36 lp. 

3. 30.11.2023. saistošie noteikumi Nr.24 un paskaidrojuma raksts uz 7 lp. 

4. 30.11.2023. nolikums Nr.34 uz 1 lp. 

5. 30.11.2023. nolikums Nr.35 uz 6 lp. 

6. Bezatlīdzības lietošanā nododamās mantas saraksts (Vecumnieku apvienības pārvalde) uz 10 

lp. 

7. Bauskas novada vizuālās identitātes vadlīnijas uz 45 lp. 

8. Izglītības iestādes “Pilsrundāles vidusskola” attīstības plāns 2023.-2026.gadam uz 8 lp. 

9. Bauskas novada pašvaldības rīcības programma “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028.gadam uz 56 lp.  

10. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 159 lp. 

11. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


